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Som ejer til en bolig, der står beskrevet i planen med mange daglige biler forbi vores hus, har 

jeg et par kommentarer til planen. 

 

Det er ikke mængden af køretøjer, der kører forbi vores hus, der er generende. Det er typen. 

 

Udstødningsstøj fra knallertere, motorcykler, biler og lastbiler der har til formål at larme mest 

muligt, så det lyder sejt, er problemet. 

 

Jeg kan kun anbefale byrådet at påvirke landspolitikkerne om at få strammet op på lovgiv-

ningen om udstødnings støj. 

 

Reglerne for hvor meget udstødning må larme er ikke længere tidssvarende og bliver sjæl-

dent efterlevet i praksis når vi snakker specielt motorcykler. 

 

Støj problemet er som sagt ikke antallet af køretøjer, men mere dem der ligger og kører ræs 

rundt i kommunen med ekstra larmende udstødninger. 

 


